
Контрольная работа в форме ОГЭ по английскому языку 

Устная часть 

 

1 вариант 

 

Инструкция по выполнению работы 

 

Устная часть КИМ ОГЭ по немецкому языку включает в себя 3 задания.  

Задание 1  предусматривает чтение вслух небольшого текста научно-популярного 

характера. Время на подготовку – 1,5 минуты.    

В задании 2 предлагается принять участие в условном диалоге-расспросе: ответить 

на шесть услышанных в аудиозаписи вопросов телефонного опроса.  

При выполнении задания 3 необходимо построить связное монологическое 

высказывание на определённую тему с опорой на план.  Время на подготовку –  

1,5 минуты.   

Общее время ответа одного участника ОГЭ (включая время на подготовку) –  

15 минут. Каждое последующее задание выдаётся после окончания выполнения 

предыдущего задания. Во время ответа ведётся аудиозапись. Постарайтесь полностью 

выполнить поставленные задачи, говорить ясно и чётко, не отходить от темы и следовать 

предложенному плану ответа. Так Вы сможете набрать наибольшее количество баллов. 

  

Желаем успеха! 

 

2 Task 2. You are going to take part in a telephone survey. You have to answer six 

questions. Give full answers to the questions. 

Remember that you have 40 seconds to answer each question. 

 

3 Task 3. You are going to give a talk about pets. You will have to start in 1.5 minutes 

and speak for not more than 2 minutes (10–12 sentences). 

Remember to say:  

• why people keep pets; 

• what pets are most popular in big cities; 

• whether having pets is a big responsibility, and why; 

• what your attitude to pets is. 

You have to talk continuously. 
 

1 Task 1. You are going to read the text aloud. You have 1.5 minutes to read the text 

silently, and then be ready to read it aloud. Remember that you will not have more 

than 2 minutes for reading aloud. 

 Would you like to take a flight on the solar plane? Global warming is a result of human 

activity. In 1985 there was a big conference in Austria where 89 climate researchers from 

different countries took part. After long discussions the scientists declared that the climate of 

the planet had changed. Indeed, it is warmer now than it was years ago. It can be clearly seen 

in the north. In the Arctic some places are ice-free now and polar bears have lost the place 

where they lived. The sea level has risen as well. The situation is getting more and more 

serious. Global warming is a great problem which needs to be solved in the near future. 


